
Vereniging Dorpsbelangen Schipborg

Notulen ALV VDS 11 April 2024

Er zijn 19 leden aanwezig en één heeft zich afgemeld.
Aanwezige bestuursleden: Koen Mulder (dagvoorzitter), Leonie Scheffers, Ma-
non van Lotten, Marieke Raaijmakers 

1. Opening: Koen opent de vergadering. Het bestuur stelt zich even kort voor.

2. Vaststellen notulen vorige vergadering: Koen loopt de notulen door, er zijn
geen aanmerkingen dus de notulen worden vastgesteld

3. Bestuurswissel: Op dit moment is er maar 1  bestuurslid, dagelijks bestuur. 
De andere bestuursleden zien het niet zitten om de taak van voorzitter of secre-
taris over te nemen. Dit geeft een erg wankele situatie. Wel is er een potentiële 
voorzitter maar i.v.m. opleiding pas beschikbaar in de tweede helft van het jaar. 
Ook is er een mogelijke kandidaat voor het secretariaat.

4. Activiteiten commissie: De kinderactiviteiten (o.a. knutselmiddagen, bos-
spel) lopen steeds beter. Deze zijn onder leiding van  Carla en Ineke ,
Kerstknutselmiddag: weer druk bezocht door jong en oud, mooie verbindende 
activiteit.
Nieuwjaarsduik (voor het eerst): zeer geslaagd, volgende keer iets later oude 
dag
Koningsdag: zeer geslaagd met spelletjes ,springkussen en muziek. Kamperen 
van de kids , heel gezellig, word ook dit jaar weer georganiseerd.
Indiansummer BBQ, geslaagd maar berichtgeving had duidelijker gekund. Het 
idee dat iedereen zelf eten meebrengt en gezamenlijk eet/bbq-ed was door ‘hip-
pe’ opzet niet helemaal duidelijk voor iedereen.
Koffieochtenden: loopt goed door
Naaiclub, is wat minder animo voor, misschien in de herfst/winter weer nieuw 
leven inblazen,

Wat betreft de activiteiten komt nog langs:
Dit jaar is het kamperen tegelijk met de indiansummer bbq
Avondbosspel is op 28/9.
Ideeën activiteiten ouderen: middag met klootschieten en jeu de boules

Voorstel St. Maarten: start vanuit het dorp, soep met broodjes  bij het dorpshuis 
en catwalk met de lampions.



Pasen voorstel: eitjes in de voortuinen, idee word wisselend ontvangen. afgelo-
pen jaar op initiatief ouders zijn er eitjes verstopt op het speelveld, dit was ook 
leuk en gezellig.

Naoberschap / straatoudsten:  Koen neemt taak Douwe Boetje over.
Douwe heeft een bedankje ontvangen tijdens de nieuwjaarsreceptie .

5. Financiën jaarverslag
Kascommissie : Jan Wim ten Kate en Jakob Nijborg hebben geen onrechtmatig-
heden aangetroffen en stellen de vergadering voor de penningmeester decharge 
te verlenen, de vergadering volgt dit advies op.
Er is een positief saldo van € 1700,- : er is meer verhuurd, evt. prijsverhoging 
huur zodat minder verhuur nodig is en er ruimte blijft voor ‘dorpsactiviteiten’ 
Post debiteuren: huur december en verrekening met de tennisvereniging

Het aantal leden van de vereniging is gelijk gebleven.
Dorpsoudsten blijven belangrijk bij aanmelding nieuwe dorpsgenoten
Misschien moet er een flyer komen over wat VDS doet en evt. een QRcode om 
je makkelijk aan te melden.

6. Dorpshuis. 
Dank aan Lia een Jakob voor het beheer van het dorpshuis.
Er moet gekeken worden naar isolatie.
Kunnen we als VDS ook bevingsschadevergoeding aanvragen? En er is een 
RABO-pot voor duurzaamheid.

Speelveld: Er word nog een tafeltennistafel geplaatst naast de tenniskooi.
Onderhoud veld blijft wel punt van aandacht: het zou mooi zijn als er een coör-
dinator voor komt.

Informatiebord: Is geplaatst ! Het is nog even uitproberen hoe groot borden en
tekst moeten zijn. 

Verkeerswerkgroep is niemand van aanwezig: besluit dorp geheel 30- km is 
wel genomen, wegaanpassingen en wanneer plaatsing borden is onduidelijk.


